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Zapytanie

w sprawie Zapytanie ws. efektywności ograniczenia w godzinach nocnych
sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza
miejscem sprzedaży

Szanowny Panie Prezydencie

w związku z obowiązującymi w Poznaniu uchwałami Rady Miasta
ograniczającymi sprzedaż alkoholu w godzinach nocnych, zwracam się z
uprzejmym zapytaniem dotyczącym ich efektywności.

Docierają do mnie liczne głosy pozytywnie oceniające wprowadzenie tego
rozwiązania - zwłaszcza pod kątem poprawy porządku publicznego. 

Chciałbym poznać, w możliwie konkretny sposób, jakie efekty przyniosły
dotychczas wprowadzone ograniczenia - zarówno z punktu widzenia służb
miejskich, jak i porządku publicznego. W związku z tym proszę o udzielenie
odpowiedzi na poniższe pytania:

1. Czy Miasto prowadzi statystyki dotyczące liczby interwencji
podejmowanych przez Straż Miejską i/lub Policję w rejonach objętych
ograniczeniem sprzedaży alkoholu przed i po jego wprowadzeniu?

2. Jaki dokładnie zaobserwowano spadek liczby wykroczeń i zgłoszeń
mieszkańców w godzinach nocnych na tych obszarach?

3. Czy dostępne są dane lub analizy, które Miasto wykorzystuje do oceny
skuteczności obowiązujących ograniczeń?

Zależy mi na lepszym poznaniu realnych, mierzalnych efektów tego
rozwiązania, również w kontekście ewentualnych decyzji dotyczących dalszego
kształtowania polityki miejskiej w tym zakresie.

Z poważaniem

Andrzej Prendke
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